
 
Proposta  

 
Acta de la  

Comissió de Seguiment 
“Ajuntament de Lleida – Telefònica – Veïnat Rbla. Aragó” 

 
Palau de la Paeria, d’onze a dotze hores. 

 
 
Assistents: 
Per l’Ajuntament: 

• Sra. Mercè Rivadulla, Regidora de Medi Ambient, 
• Sr. Francesc Pané, Regidor de Participació Ciutadana, 
• Sr. Gerard Ferrer, Regidor de Salut Pública, 
• Sra. Teresa Serentill, Directora de Serveis d’Urbanisme, 
• Srs. Ramon Sumalla i Cristian Riera, tècnics. 

Pel veïnat: 
• Sra. Estefania Marco, 
• Sra. María José Chaubel, 
• Sr. Alfred Estadella, 

Per “Telefónica”: 
• Sr. Ricard Ruiz de Querol, Director de Relacions Institucionals, 
• Sr. Félix Les, Responsable de Comunicació, 
• Guillermo Chamorro, Coordinador de gestió immobiliària. 

 
Temes abordats: 

1. .Elements incorporats a la torre de comunicacions de “Telefónica” de 
Rambla d’Aragó. Funcions, usos, i possibles substitucions. Impacte visual i 
possibilitats alternatives a aquest impacte. 
2. Emissions de radiació màxima en els punts de comprovació periòdica. 
3. Sorolls, fums i altres molèsties derivades de les instal.lacions i l’activitat 

de “Telefónica” en la seva ubicació de Rbla. Aragó. 
 
Acords presos: 
1r. La companyia “Telefónica” es compromet de passar un informe complet, en 
el termini de dues setmanes, a l’Ajuntament de Lleida perquè aquest pugui 
informar el veïnat sobre els elements que actualment estan instal.lats a la torre 
de comunicació de Rbla. Aragó, amb la seva descripció d’usos, direccionalitats 
i potències. 
 
2on. La companyia “Telefónica” manifesta la seva certesa que les antenes 
parabòliques fixades en la torre de comunicació –algunes de les quals són, 
avui, inactives- poden ser-ne tretes. Igualment manifesta la seva disponibilitat i 
voluntat d’endegar el projecte que faci possible la substitució de l’actual torre de 
comunicació per una altra d’estructura més simple que minimitzi tant com es 
pugui l’impacte visual. Ambdues accions es duran a terme després de la 
redacció del projecte per a la retirada dels elements parbòlics i radioenllaços i 
substitució de la torre, sense que se’n ressenti la prestació de serveis que 
l’empresa ha de fer. L’Ajuntament de Lleida, al seu torn, es compromet d’agilitar 



els tràmits corresponents a la llicència municipal que es derivarà del projecte 
presentat per “Telefónica” per tal d’executar aquestes accions descrites. 
3r. Es constata que “Telefónica” ha presentat a l’ajuntament de Lleida el 
projecte per a la reforma i millora de l’emissió de sorolls i fums provinents de la 
maquinària pròpia del centre de comuniocacions de Rambla d’Aragó. 
L’Ajuntament es compromet, de la seva part, a agilitar l’estudi i l’informe sobre 
aquest projecte per a l’atorgament de les corresponents llicències d’obra. 
 
4rt. La Comissió de Seguiment estableix de reunir-se novament, un cop passat 
un mes, aproximadament, de la celebració de la reunió que correspon a 
aquesta acta.  

 
 

Lleida, a 28 d’abril de 2004. 
 


